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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 6/2021 z jednání VV dne 3. května 2021 

 

Místo jednání: Stadion Markéta / online 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR), 

Alexandr Křížek (AK), Pavel Syrový (PS), Matěj Rázga (MR). 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), 

Omluveni: Kamil Vrubl (KV) 

 

 
Body z minulého jednání: 

a. Návrhy změn řídících dokumentů 

b. Organizační struktura 

 

Usnesení: VV se k projednání těchto dvou bodů sejde na své mimořádném jednání a to ve čtvrtek 

13. května 2021 od  8:00 na stadionu Markéta, případně online. 

 

Projednávané body: 

1. Informace ze sportovního úseku 

 PS informoval VV o probíhající analýze soutěží mužů v rámci sportovního úseku a metodické 

komise ČSRU.  

 Sportovní úsek prostřednictvím konference sportovních ředitelů klubů 1. a 2 ligy podrobně 

seznámí kluby s možnými variantami  soutěží mužů pro období 2022 až 2025. V návrzích jsou 

varianty zapojení výběrového týmu do nové evropské soutěže klubů od podzimu 2023. 

Evropská soutěž klubů startuje letos na podzim. 

 PS informoval o návrhu letošního formát ligy. 1. Liga ragby XV. Soutěž má udělenou 

výjimku, ale u některých týmů není ještě zcela obnoven plný tréninkový proces. Navíc 

podmínkou výjimky jsou PCR testy před tréninky a utkáním, což je velmi finančně nákladné. 

2. Liga ragby XV se plánuje od konce srpna nebo začátku září. 
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 Svolání konference sportovních ředitelů je naplánováno na příští středu v 17:30 (on-line), 

pozvánka bude distribuována sekretariátem. 

 ČSRU bude žádat o výjimku na organizování turnajů Mistrovství ČR v sedmičkách a to jak 

pro ženy, tak také muže. Turnaje proběhnou na konci června. 

 Závěrem PS informoval o zveřejnění metodického videa a materiálů doporučujících postupný 

návrat ke kontaktnímu ragby. Dokumenty související s úpravou pravidel dětí,  a dlouhodobým 

rozvojem hráčů pak budou zveřejněny nejpozději v horizontu tří týdnů. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

2. Realizační týmy reprezentací 

 PM předložil VV žádosti jednotlivých realizačních týmů reprezentací: 

a. Žádost Karla Šampalíka o nahrazení Nicolaase Uyse Michalem Bielikem na pozici 

asistenta trenéra kategorie U18. 

 Po dohodě dochází k rezignaci hlavního trenéra U16 chlapců Jana Selixe a jeho týmu. 

 Žádost Hany Schlangerové o nahrazení Víta Chalupy Klárou Hladilovou v kategorii U16 

dívky. 

 Žádost hlavního trenéra Víta Chalupy o rozšíření realizačního týmu o asistenta trenéra Jana 

Mašteru a to pro turnaje ME. 

Usnesení: VV schvaluje žádost K. Šampalíka a H. Schlangerové. VV bere na vědomí rezignaci Jana 

Selixe a jeho realizačního týmu reprezentace U16. Děkuje jim za dlouholetou činnost u této 

kategorie. VV pověřuje AB sestavením návrhu složení nového realizačního týmu této kategorie.  

VV neschvaluje žádost V. Chalupy o rozšíření realizačního týmu. O rozšíření počtu členů 

realizačního týmu lze uvažovat po postupu do vyšší divize Championship jak u mužů, tak u žen. 

 

3. Mistrovství Evropy juniorek 

 PM informoval VV o aktuálním stavu jednání s Rugby Europe a dalších organizačních 

záležitostech spojených s pořádáním této akce na půdě RC Mountfield Říčany a požádal VV 
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o uvolnění 4.000€, jako investice ze strany ČSRU do této akce. PM zároveň uvedl, že stejnou 

částku bude požadovat ze strany Rugby Europe tak, aby celkové náklady na organizaci této 

akce byly pokryty z příspěvků účastnících se týmů a dvou výše zmíněných částek. 

Usnesení: VV bere na vědomí přednesené informace a schvaluje požadovanou částku. Zároveň VV 

pověřuje PM jednáním s NSA ohledně možnosti získání dotace na výše zmíněnou akci. 

 

4. Marketing 

 PM informoval VV o rozdělení oblastí činností mezi členy marketingového úseku a o 

proběhlých jednáních se zástupci společností Woodcote, CS Cargo a Hodinářství Bechyně. 

Zároveň PM také informoval o záměru společnosti Apogeo natočit firemní medailonek 

s ragbyovou tématikou, na které se bude ČSRU produkčně podílet. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

5. Komise ČSRU 

 PM informoval o první schůzce členů Komise rozvoje malých klubů, na které byl odsouhlasen 

návrh na jmenování předsedy komise Čestmíra Motejzíka z RC Plzeň. 

 PM informoval VV o přihlášených kandidátech do Lékařské komise a o záměru všechny 

zájemce o činnost v komisi svolat a probrat jak jejich zapojení do činnosti komise, tak také 

plán činnosti, kompetencí a vizí komise samotné. 

 H.Schlangerová požádala o schválení změny složení komise ženského ragby, ze které 

odstoupil člen J.Bláha. 

Usnesení: VV jmenuje předsedou komise rozvoje malých klubů Č. Motejzíka a zároveň pověřuje PM 

jeho přizváním na příští jednání VV na kterém bude představen návrh popisu činnosti, kompetencí 

a vizí této komise. VV bere na vědomí informace ohledně lékařské komise. VV Schvaluje předloženou 

změnu složení komise ženského ragby. 
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6. Informace z jednání NSA 

 PM informoval VV o vývoji ohledně našich podaných žádostí o výjimku pro sportovní akce, 

konkrétně výjimku na uspořádání Mistrovství Evropy juniorek, které proběhne 1-5.7. 2021 

v Říčanech a také o výjimku pro 1. ligu ragby seniorů XV. 

ČSRU již obdržela kladné rozhodnutí jak pro turnaj Mistrovství Evropy juniorek, tak také pro 

1.ligu. Ohledně druhé z podaných žádostí pak ČSRU podala další žádost o změnu rozhodnutí 

co to absolvování antigenních, místo nařízených PCR testů. Testování všech sportovců bude 

v každém případě povinné jak před tréninky, tak i před plánovanými utkáními. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 13. května 2021 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 4. května 2021 

Zapsal: Pavel Myšák 


